
 

TransAqua.ca 

     APRIL 2023 

2023 International Women’s Day 
TransAqua celebrated 2023 International Women’s Day on March 8th by recognizing the 

amazing talent and contributions provided by our wonderful staff. In the photo from left to 

right, Sharon Doucette, CPA, CMA is TransAqua’s Director of Finance and Administration 

who is responsible for all financial, accounting and administrative activities. Stella Richard 

is TransAqua’s Administrative Assistant who is responsible for administrative activities 

that provide the best customer service possible to other members of the staff, as well as 

external customers and stakeholders. Candace Jonah, CTech. Is TransAqua’s 

Laboratory Technologist who is responsible for TransAqua’s sampling program, 

laboratory operations and septage receiving station records. TransAqua values the 

efforts Sharon, Stella and Candace provide to its staff and stakeholders each day!  

TransAqua’s Compost Facility opens on May 2, 2023! 

Take home free compost if you are willing to shovel it into your own vehicle or pay $7 for 

each small tractor bucket that we load into your truck or trailer. Please visit us at 

www.transaqua.ca for more information and how to find us.  

More information regarding the quality of TransAqua’s compost can be found on 

TransAqua’s website at www.transaqua.ca/compost. Please sign up to receive updates 

and information from TransAqua. 

TransAqua’s 
new Class 3 

WWT 
Operator! 

 

 

Gerald LeClerc achieved his Class 3 

Wastewater Treatment certification and 

has been promoted to a Class 3 

Wastewater Treatment Operator 

position. TransAqua is a Class 4 

Wastewater Treatment Facility, the 

highest level in Canada. Gerald is a 

Chemical Technologist who works to 

ensure the wastewater treatment 

process is operating smoothly and 

meeting the federal effluent regulations. 

 

 



 

TransAqua.ca 

     AVRIL 2023 

Journée internationale des 

droits des femmes 2023  

TransAqua a célébré la Journée internationale des droits des femmes 2023 le 8 mars en 

reconnaissant le talent et les contributions incroyables de notre merveilleux personnel. 

Sur la photo de gauche à droite, Sharon Doucette, CPA, CMA, est la directrice des 

finances et de l’administration de TransAqua. Elle est responsable de toutes les 

opérations financières, administratives et de comptabilité. Stella Richard est l'adjointe 

administrative de TransAqua. Elle est responsable des tâches administratives qui offrent 

le meilleur service client possible aux autres membres du personne, ainsi qu’au clients 

externes et aux parties prenantes. Candace Jonah, CTech. est la technologiste de 

laboratoire de TransAqua. Elle est responsable du programme d’échantillonnage de 

TransAqua, des activités de laboratoire et des relevés à l’installation de réception des 

boues. TransAqua attache une grande importance aux efforts que Sharon, Stella et 

Candace fournissent à son personnel et à ses parties prenantes jour après jour!  

L’installation de compostage de TransAqua ouvre le 2 mai 2023! 

Repartez gratuitement avec du compost si vous êtes prêt à le pelleter vous-même dans 

votre véhicule, ou payez 7 $ pour une pelletée de godet rétro que nous chargerons dans 

votre camion ou remorque. Veuillez consulter www.transaqua.ca pour plus de 

renseignements et savoir où nous trouver.  

Plus de renseignements au sujet de la qualité du compost de TransAqua sont offertes sur 

le site Web de TransAqua à www.transaqua.ca/fr/compostage. Inscrivez-vous pour 

recevoir les dernières nouvelles de TransAqua. 

Nouvel 
opérateur de 
TransAqua 

avec de 
classe 3 en 

TEU!  

 

 
 

 
 

Gerald LeClerc a obtenu sa certification 

de classe 3 en traitement des eaux usées 

et a donc été promu au poste d’opérateur 

de classe 3 en traitement des eaux usées. 

TransAqua est une installation de classe 

4 en traitement des eaux usées, le niveau 

le plus élevé au Canada. Gerald est un 

technologiste en chimie dont le travail 

consiste à s’assurer du bon 

fonctionnement du processus de 

traitement des eaux usées et de sa 

conformité avec le règlement fédéral sur 

les effluents. 
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